
Beantwoording vragen Samen0164 inzake afronding glasvezel aansluiting.

Op dit moment is VolkerWessels Telecom bezig met het afknippen van de glasvezel stekjes, maar ik 
weet niet precies hoe lang ze hier nog mee bezig zijn. Ik zal vandaag nog contact opnemen met de 
uitvoerder van VolkerWessels Telecom om de doorlooptijd op te vragen.
In week 6 zijn ze volgens afspraak in de binnenstad begonnen met het afknippen van de glasvezel 
stekjes. Ze werken vanuit de historisch kern naar buiten toe en pakken vervolgens de woonwijken 
mee waar dit nog moet gebeuren.
 
Zodra R. Brands contact heeft gehad met de uitvoerder van VolkerWessels Telecom kan mogelijk 
een meer exacte prognose worden gegeven voor de overige gebieden.
Ik neem aan dat dit voor vanavond voldoende is.


